



Grants of \$2000 to \$10,000 are made available annually to New Brunswick based visual arts organizations or collectives to support one of a kind projects aimed at fostering new initiatives in the province of New Brunswick. They are awarded on the recommendation of independent assessment panels who review all information submitted in this application.

2020 Focus

In 2020, the focus of facilitation grants will be the publication of well-researched, analytical examinations of the work of New Brunswick artists. These grants are intended to support arts organizations realize a print publication by a reputable publishing house or collective in conjunction with an exhibition.

Based on evidence from the 2019 Sheila Grant cycle, curatorial work and analytical writing greatly enhance the impact of exhibition. Building on this work, SHMF will evaluate all requests for 2020 grants in publication on the following criteria:

- Rationale for the organization's desire for the publication
- Examination of CV's and samples of writing for proposed authors and curators
- Proposed scope and distribution of the printed works
- Quality of photography
- Possibility of multi-venue exhibitions of the work under consideration
- Presentation of a budget including estimated revenue generation

Instructions

- Please use Adobe Reader to fill out this PDF. Other PDF reader applications such as Mac 'Preview' may not work optimally. You can download the latest version of Adobe reader here: <https://get.adobe.com/reader/>
- To see character counts for larger fields, hover your mouse over the field to trigger 'tool tips'
- Before submission, please be sure to re-name your PDF file to include the contact person's name (eg. SHMF_Sheila2020_JaneDoe.pdf)
- Should your application be selected for funding, you will be asked to provide the form information in Word (or other similar non-PDF text format.)
- Submission deadline: **12pm February 14, 2020.**
No late submissions will be accepted.

Des subventions de 2000 \$ à 10 000 \$ sont accordées à des organismes artistiques ou des collectifs d'artistes du Nouveau-Brunswick qui présentent des projets de nature unique ayant pour but de favoriser de nouvelles initiatives dans la province du N.-B. Ces subventions sont décernées d'après la recommandation de panels d'évaluation indépendants, qui examinent tous les renseignements présentés dans la présente demande.

Optique de 2020

En 2020, les subventions de facilitation seront axées sur la publication d'examen analytiques bien documentés du travail des artistes du Nouveau-Brunswick. Ces subventions visent à aider les organismes artistiques à réaliser une publication imprimée par une maison d'édition ou un collectif de renom en conjonction avec une exposition.

Basé sur des preuves du cycle de subvention Sheila 2019, le travail de conservation et la rédaction analytique renforcent considérablement l'impact de l'exposition. S'appuyant sur ces travaux, SHMF évaluera toutes les demandes de subventions 2020 en publication selon les critères suivants:

- Justification du désir de l'organisation de publier
- Examen des CV et des échantillons d'écriture pour les auteurs et conservateurs proposés
- Portée et distribution proposées des travaux imprimés
- Qualité de la photographie
- Possibilité d'expositions multi-lieux de l'œuvre considérée
- Présentation d'un budget incluant la génération de revenus estimé

Instructions

- Merci d'utiliser Adobe Reader pour remplir ce PDF. D'autres applications de lecture en format PDF comme « Preview » pour Mac pourraient ne pas fonctionner de manière optimale. Vous pouvez télécharger la dernière version d'Adobe Reader ici : <https://get.adobe.com/reader/>
- Pour voir le nombre de caractères des champs de grande taille, placez votre souris sur le champ en question; une « info-bulle » s'affichera.
- Avant d'envoyer la demande, assurez-vous de renommer votre fichier PDF en y inscrivant le nom de la personne-ressource (p. ex. SHMF_Sheila2020_JaneDoe. pdf).
- Si votre demande est retenue en vue d'une subvention, on vous demandera de fournir les renseignements sur un formulaire Word (ou autre format texte semblable non PDF).
- Limite pour le dépôt des dossiers de candidature :
le 14 février 2020 à 12 h, sans exception.



Sheila Hugh Mackay Foundation Annual Facilitation Grant Program:
Contact / Programme annuel de subventions de facilitation
de la Fondation Sheila Hugh Mackay : Contact

Organization _____

Contact person / Personne-resource _____

Address / Adresse _____

Phone / Tél 1 _____ Phone / Tél 2 _____

Email / courriel _____

Title of Project/ Titre du Projet _____

Start & finish dates of project /
Les dates de début et de fin du projet _____

Grant request/ Subvention demandée _____

List any previous projects funded by SHMF. / Indiquer tous les projets antérieurs
ayant déjà été financés par la FSHM.



Sheila Hugh Mackay Foundation Annual Facilitation Grant Program

An Overview of your Organization

Overview of your organization

SHMF strives to work in partnership to address needs in visual arts infrastructure. Please answer the following questions as succinctly as possible to give an overview of your organization's mission and capacity. Space is limited.

Staff (number of)

- Full-time: _____
- Part-time: _____
- Volunteers: _____

Governance

- Name of Board Chair: _____
- Number of board members: _____
- For / Not for profit: _____

Finances

- Annual Budget _____
- Do you own / rent / lease your facility? _____

Mission Statement / Mandate

History & Development

- How long has the organization been in existence?

- List other publications by your organization in recent years

- List major exhibitions mounted by your organization 2018-2019

- List 3-5 recent successes for your organization (in point form)

- List 3-5 challenges for your organization (in point form)



Sheila Hugh Mackay Foundation Annual Facilitation Grant Program:
Overview / Programme annuel de subventions de facilitation
de la Fondation Sheila Hugh Mackay : Aperçu

Provide an overview of the proposed project with consideration of the grant criteria listed on Page one of this application / Fournir un aperçu du projet proposé en tenant compte des critères de subvention énumérés à la première page de cette demande



Sheila Hugh Mackay Foundation Annual Facilitation Grant Program:
Your Project / Programme annuel de subventions de facilitation
de la Fondation Sheila Hugh Mackay : Votre projet

List the prioritized goals of this project.

Identify the project leader or leaders,
indicating the responsibilities and
remuneration each will receive for
work on this project.



Proposed Budget / Le budget proposé

Organization & Title of Project / Organisation et titre du projet

Revenue / Revenus

SHMF grant / Subvention demandée		
Investment by your organization / Investissement par votre organisation		
Additional Grants: 1 / Autre subventions 1		
Additional Grants: 2 / Autre subventions 2		
Additional Grants: 3 / Autre subventions 3		
In-kind contributions / Apports en nature		
Other / Autre (1)	Describe / Décrivez:	
Other / Autre (2)	Describe / Décrivez:	
Total Revenue / Recettes totales		

Expenditures / Dépenses

Promotion / Publicités		
Consultants & Professional fees / Consultants et honoraires professionnels		
Administration / Dépenses administratives		
Travel Costs / Frais de déplacement		
Mileage / Taux de kilométrage		
Accommodations / Hébergements		
Meals / Repas		
Equipment & Supplies (list) / Matériaux		
1	Describe / Décrivez:	
2	Describe / Décrivez::	
3	Describe / Décrivez:	
4	Describe / Décrivez:	
5	Describe / Décrivez:	
6	Describe / Décrivez:	
Other / Autre		
1	Describe / Décrivez:	
2	Describe / Décrivez:	
3	Describe / Décrivez:	
Total Expenses / Dépenses totales		

Total Project Budget / Budget total du projet

SHMF does not fund regular ongoing costs (i.e. rent & regular staff salaries.) If you require additional room for budget, please attach.

FSHM ne finance pas les coûts réguliers tel que les salaires et les loyers. Si vous avez besoin d'espace supplémentaire pour le budget, veuillez joindre une feuille supplémentaire.